
Aangaan Centrumregeling regio Meierij Wmo 2020 met betrokken gemeenten 

Fractie Vragen Antwoorden 

Team 

Meierijstad 

1. Indien anders dan bij jeugd: Waarom stappen de drie gemeenten 
(mogelijk) (deels) uit deze regeling ?  

Indien anders dan bij jeugd: En wat zijn de gevolgen voor o.a. Meierijstad 

als deze gemeenten niet deelnemen aan deze regeling ? 

Zie hierboven bij Jeugd.  

Team 

Meierijstad 

2. Lopen er, gezien de positie in het verleden van de voormalige gemeente 
Veghel nog inkoopafspraken met de regio Oss ?  
Zo ja welke ?  

En hoe verhouden die zich tot deze regeling? 

Met de regio Oss zijn afspraken gemaakt over 

huishoudelijke verzorging en Regiotaxi. Voor wat 

betreft Hulpmiddelen is er een  samenwerkingsverband 

met Vught, Boxtel, Haren, St. Michielsgestel en 

Heusden.  

Deze afspraken kunnen naast elkaar bestaan omdat 

voor de samenwerkingsverbanden aparte processen 

zijn ingeregeld met aparte afspraken voor deze 

producten. De producten die we inkopen in beide 

regio’s maken onderdeel uit van het totaalaanbod van 

de gemeente Meierijstad.  

Team 

Meierijstad 

3. Indien anders dan bij Jeugd : Hoe ontstond de situatie dat de ASD te 
weinig tijd had om te adviseren ?  

Hoe had dit voorkomen kunnen worden ? 
Wat vraagt deze regeling van de toegang van Meierijstad ?  

Heeft deze regeling invloed op de inrichting van de toegang ? 
Onder “rechtsbescherming” staat dat een klant om moverende redenen 
kan kiezen voor PGB. Waar kunnen klanten of onafhankelijke cliënt-
ondersteuners concreet vinden wat er verstaan wordt met “om moverende 
redenen” ? 
Is kunnen kiezen voor een PGB een open keuze , zonder voorwaarden?  

Zo nee, welke zijn de voorwaarden? 

Situatie ASD hierboven beschreven. 

 

De tekst in het raadsvoorstel onder rechtsbescherming 

beschrijft dat een aanbieder om moverende redenen 

ervoor kan kiezen om geen zorg in natura-contract 

meer te willen in 2020.  

Mocht dan de klant alsnog bij die aanbieder willen 

blijven dan zal die klant over moeten stappen naar een 

PGB. Dit kan, mits hij/zij PGB-vaardig is zoals is 

beschreven in de wet. 

VVD 1. Bij de argumenten schrijft u dat er voordeel is door een administratieve 

eenvoud voor gemeenten. 

De uitvoeringskosten worden voor gemeente beperkt 

door samen te werken, samen te ontwikkelen en zaken 

te harmoniseren. Het voordeel van deze aanpak levert 



Bij de financiële toelichting schrijft u dat de uitvoeringskosten hoger zullen 

uitvallen omdat o.a. gemeenten zelf verantwoordelijk zijn voor de 

administratieve afwerking. 

Dit lijkt elkaar tegen te spreken, kunt u dit nader uitleggen? 

met name voor aanbieders voordelen op omdat zij hun 

proces niet bij elke gemeente anders hoeven in te 

richten. 

 

De administratieve lasten nemen bij gemeente toe als 

gevolg van de open house keuze (verwachte toename 

aantal aanbieders) en doordat een aantal 

administratieve taken die nu door de centrumgemeente 

worden verricht naar de gemeenten verschuiven. Dit is 

ook een gevolg van de open house keuze. 

Hart voor 

Schijndel 

1. In het college voorstel, pagina 4 " In de huidige samenwerking is sprake 

van het toepassen van solidariteit met betrekking tot de huidige lumpsum 

financiering. In de nieuwe regeling wordt afgerekend op basis van 

aantallen (p x q). Wij verwachten dat dit ten opzichte van de huidig situatie 

voor Meierijstad gunstiger uitvalt."  Vraag: Waar is deze veronderstelling 

op gebaseerd, dat het gunstiger uitvalt?  

 

De kosten worden nu verdeeld op basis van 

inwoneraantallen. Als bijvoorbeeld gemeente X meer 

klanten doorverwijst naar specialistische hulp dan 

Meierijstad dan betalen wij nu op basis van solidariteit 

te veel.  

Op basis van historische gegevens gaan wij er van uit 

dat wij gezien onze huidig resultaten bij gelijkblijvende 

tarieven en demografie wij na dit jaar minder gaan 

betalen. 

Hart voor 

Schijndel 

2. In het college voorstel, pagina 5 Vraag: Waarom is het nog niet mogelijk 

de 2 subregio's (Den Bosch en Oss) te integreren.  

Toegang krijgt meer werk, omdat we meer lokaal gaan inkopen. Kunt u 

aangeven wat er gaat veranderen voor Toegang? Gaat het om 

kwantitatieve- of ook om kwalitatieve toename van werk? 

 

We werken bij Jeugd samen met 16 gemeenten in 

Noordoost Brabant. Dat doen we ook bij de 

Participatiewet (Regionaal Werkbedrijf). Bij Wmo is dat 

nog niet het geval (kent een andere (langere) historie). 

Meierijstad heeft de wens om op alle drie de 

decentralisaties op deze schaal samen te gaan 

werken. Deze ambitie wordt (nog) niet door alle 16 

gemeenten gedeeld. Sommigen vinden de schaal voor 

Wmo dan te groot. 

De huidige uitkomst van onze keuzes lijkt inhoudelijk 

sterk op het “model Oss”. Maar er zijn nog enkele 



verschillen. Het is nog net een brug te ver om die nu te 

overbruggen. 

Onze inzet zal blijven om tot één regio te komen. 

Hart voor 

Schijndel 

3. Op pagina 9, derde bullit, van Bijlage 2 staat een experiment 

aangekondigd in Meierijstad. Kunt u daar meer over vertellen? 

 

Dat betreft het in voorbereiding zijnde project Proeftuin 

Veghel. Wij verwachten u hierover in maart nader te 

kunnen informeren via een raadsinfomatiebrief. 

Hart voor 

Schijndel 

4. Op pagina 13 van Bijlage 2 lezen we dat we voor een output financiering 

gaan. Klopt dat? Heeft de gemeente Meierijstad hier in de werkgroep ook 

voor gekozen? (Bij Jeugdzorg namelijk niet. En dat heeft ook onze 

voorkeur. Geen output financiering) 

Wmo is minder complex dan Jeugdzorg. Wij hebben 

hiervoor gekozen om aan te sluiten bij de ervaringen 

van de regio Oss. Deze zijn positief. Zij hebben een 

lichte vorm van output financiering zoals ook in onze 

opzet wordt uitgewerkt. 

Hart voor 

Schijndel 

5. Wanneer zijn de rekenkundige onderbouwingen van de kostprijs (pag. 14 

Bijlage 2) bekend en beschikbaar? 

Wij verwachten dat deze in april of mei door het college 

worden vastgesteld. Resultaten worden daarna in een 

raadsinformatiebrief met u gedeeld. 

D66 1. U vindt het wenselijk om de centrumregelingen Meierij en Noord-Oost 

Brabant te integreren. Maar is nog niet mogelijk. Wanneer is dat wel 

mogelijk? Welke stappen gaat het college ondernemen om de integratie 

van beide regio’s te realiseren? Per wanneer streeft u integratie na? 

Zie ook hierboven. Wij zullen hierover doodlopend met 

de andere gemeenten in gesprek blijven. Verder 

moeten wij eerst nog ervaring  opdoen met de nieuwe 

manier van werken. Mocht dit positief zijn dan kan over 

twee kaar bezien worden of we de samenwerking met 

de regio Oost Noordoost Brabant (Oss) versterken c.q. 

.integreren. We zijn daarbij natuurlijk wel afhankelijk 

van de wensen / ambities van andere gemeenten. 

 2. Zijn er nog andere subregio’s waarin Meierijstad participeert? Als dat het 

geval is, per wanneer zal er een voorstel komen om te participeren in 

slechts 1 regio. Via welke centrumregeling kocht de voormalige gemeente 

Sint Oedenrode specialistische WMO ondersteuning in.  

Sint-Oedenrode kocht in twee regio’s in. 

 

Om te participeren in één regio is ook de wens van het 

college. Maar we zijn ook afhankelijk van anderen. Het 

is een proces waar tijd over heen zal gaan. 

 

Meierijstad participeert niet in andere regio’s. Wel is de 

GGD regio bijvoorbeeld groter dan Noordoost Brabant.  



 3. Is het geregeld waar inwoners uit Meierijstad een beroep op kunnen doen. 

M.a.w. kunnen inwoners uit Meierijstad een beroep doen op ingekochte 

ondersteuning door alle centrumregelingen. Bijv. kan een inwoner uit 

Veghel een beroep doen op voorzieningen in Den Bosch? 

Nee. De keuze voor een samenwerkingsverband 

bepaalt ook de geografische mogelijkheden. 

 


